
 
 

 

      

 

Bestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 5. november kl. 19.00 – 21.00 

Personalerummet - Christinelystskolen 

 
Deltagere: Kristoffer, Gustav, Thea, Camilla, Mathis, Laura, Trine, Else Marie, Malene 

   Tina J, Tinna L, Mie, elevrepræsentanter? 
 
Fraværende: Elevrepræsentanter  

 

  
 

 

TID 
 

REFERAT 

 

1. Nyt  fra 

• Formand  

• Ledelse 

• Personale 

• Elevråd 

• Andre 

 
Orientering 

 

25 

Ledelse:  

Der er blevet etableret ”Kys og kør” foran skolen. 

Der er skrevet ud på Aula til forældre om, hvordan 

man kan sætte sit barn af i den nye lomme.  

Der er ligeledes blevet lavet nogle forbedringer på 

Christinelystvej i forhold til cyklisterne.  

Bestyrelsen ønsker at gøre noget ved belysningen i 

krydset på et tidspunkt.  

 

Personale:  

Der har været afholdt skolefest for de ældste. Der 

er praktikanter fra seminariet her i efteråret en del 

af dem er i udskolingen.  Der er anderledes uge i 

uge 48. 9. klasserne skal blandt andet lave deres 

obligatoriske projektopgave.  

 

2. UngE 

• Præsentation af UngE 

• Juniormesterlære og 

fremtidsperspektiver 

•  

Orientering, diskussion 

 

20 

Malene præsenterede tankerne bag den 

erhvervsrettede klasse, Ung E. Det er et tilbud 

under ungdomsskoleloven. Kommunen har i år 

valgt at placerer den på Christinelystskolen.  

Klassen skal skabe bro mellem skole og 

erhvervslivet. Klassen er for kommunens 8. – 9. 

klasses elever. Der skal laves en ansøgning i forhold 

til mulig optagelse i klassen.  Der er lige nu 9 elever 

i klassen. De har 3 dage i skole og 2 dage i praktik. 

De undervises i dansk, matematik og engelsk, da 



 
 

 

      

Næste møde:  Mandag d. 9. december 18.30 – 21.00 (julefrokost) 

disse fag er obligatoriske i forhold til optagelse på 

erhvervsuddannelse.  

 

Punktet tages på igen først på året i forhold til 

fremtidsperspektiverne omkring Juniormesterlære.  

 

 

3. Dialogmøde d. 1. oktober 

• Hvad tog vi med fra 

mødet? 

• Hvad fik vi ”plantet”? 

• Andet? 

 
Diskussion 

 

20 

Der blev taget en bordet rundt. Nogle oplevede det 

som et godt møde. Det virkede godt at de unge 

havde stemmer med på mødet. De var gode til at 

dele deres erfaringer.  

Andre havde en oplevelse af, at det var fint at tale 

sammen med de øvrige bestyrelser - men der bliver 

ikke rykket så meget ved ens holdninger og 

forståelser sådan en aften.  

Der blev rejst et spørgsmål om – hvorvidt det 

overhovedet kan kaldes et dialogmøde eller ej.  

 

Bestyrelsen besluttede at tage 

alkoholproblemtikken op på et senere tidspunkt.  

 

4. Rundvisning på skolen  

• Indskoling  

• Mellemtrin  

• Faglokaler 

• Personalerum 
 

 

25 

Bestyrelsen så de nyindrettede 

forberedelseslokaler, grupperum og faglokaler.  

Vi fortsætter rundvisningen på det næste møde.  

5. Inkluderende fællesskaber 

• Perspektiver 

• Tiltag  

• udfordringer 
Orientering, diskussion 

20 Mie lavede en introduktion til det 

kommunale/nationale fokus på inkluderende 

fællesskaber.  

6. Evt og punkter til kommende 

møde 

• Skærmpolitik? 

10 Intet 

Kristoffer og Camilla laver et oplæg til drøftelse af 

skærmpolitik.  


